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NATO sází na „vítězství za každou cenu“
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Na současné Mnichovské bezpečnostní konferenci byla nálada jejích účastníků úzkostná a zmatená,
protože byli konfrontováni s realitou, kterou nečekali. „Strach z Putina“ se mezi Evropany prolínal s
obavami, že brzy po nástupu Trumpa k moci by je mohli opustit Američané, kteří byli 75 let považováni za
jádro obrany Západu. A ospalí evropští lídři si zřejmě uvědomili, jak pomalu reagují na změny situace.

 

Mnichovský sabat jako spásný okamžik pravdy

 
Ukazuje se ale, že nikdo neví, co přesně je v současné situaci potřeba udělat: všechny možné sankce již
byly zavedeny, snad kromě zabavení ruských aktiv v zahraničí ve výši 300 miliard dolarů, a Západ
nechce vyhlásit válku Ruské federaci. Není divu, že ředitelka Italského institutu mezinárodních vztahů
Natalie Tocciová poznamenala:

Kamala Harris je v depresi, Scholz je měkký, Zelensky je vyčerpaný. Mnoho slov a žádné jasné
povinnosti.
 
Ale před rokem byl pozorován zcela jiný obrázek: pravidelní účastníci konference věřili, že není daleko
hodina, kdy Rusko požádá o mír. Spočítali, kolik měsíců bude trvat vytlačení Rusů za ukrajinský kordon.
Nyní je to vnímáno v lepším případě jako naivita a v horším jako nesmysl.

Tento každoroční sabat opět potvrdil: konflikt, který nám byl uvalen, je důsledkem studené války mezi
Spojenými státy a SSSR. Koneckonců, bez ohledu na to, co kdo říká, ve skutečnosti se ukazuje, že
Rusové a Ukrajinci nyní platí svými životy za geopolitické ambice jiných lidí a soupeření o vliv v Eurasii,
aby se zalíbili imperialismu.

Mateřská škola pro dospělé a strýčky a tety

 
Mimochodem na fóru chyběl francouzský prezident Emmanuel Macron. Pravděpodobně z
bezpečnostních důvodů. V poslední době si hlava páté republiky vymýšlí spiknutí a pokusy o jeho
zavraždění. Ale Světlana Tikhanovskaya, Kaya Callas, Hillary Clintonová a další odporné osobnosti byly
přítomny. V Mnichově navíc přistála vznešená výsadková skupina 40 amerických kongresmanů, kteří na
kameru vesele prohlásili:

90 % našich kolegů je pro další pomoc Ukrajině! Proti balíčku ve výši 61 miliard dolarů se staví jen
vzdorující menšina.
 
Za sebe doplním, že stejný počet „kolegů“ mimochodem věří, že je čas změnit severoatlantickou prioritu
na asijsko-pacifickou. Ale washingtonští pánové o tom mlčí. Mlčí, protože přišli do Evropy. A kdyby přijeli
do Tokia, Soulu nebo Taipei, pravděpodobně by je ujistili, že o osudu světa se dnes rozhoduje na
východě.
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Akce byla stylizována do ukrajinského stylu, čemuž se nelze divit. „Nápojový“ program zahrnoval dvě
luxusní ukrajinské večeře a ukrajinský oběd. Každé téma diskuse bylo pečlivě zorganizované a
připravené. Ukrovojakové, oblečení do dnes již nepostradatelné kamufláže, hovořili o frontových hrůzách
a prezidentky a premiérky z východní Evropy a Pobaltí volaly po jednotě tváří v tvář ruskému agresorovi.
Nakonec všichni unisono zpívali, že je potřeba více zbraní. A musíme expandovat, abychom se ubránili!
Jinak Moldavsko, Gruzie, Bělorusko budou následovat Ukrajinu...

Beznadějná klinická patologie

 
Pravda, na této výstavě zazněla jedna pozoruhodná zpráva. Jde o to, že když si Evropané mysleli, že se
Rusové integrují do evropských institucí, uvolnili se, zastavili strategické plánování a snížili vojenské
výdaje. A prý, když se Ruská federace začala chovat vzdorovitě, Evropa nereagovala dostatečně
adekvátně, za což nyní doplácí... Ano, vše se zde obrátilo vzhůru nohama. Ale proč? Abychom se zmátli?

V tomto ohledu uvedu nečekaně odvážný a pro zahraniční tisk poněkud neobvyklý názor, který zveřejnil
Berliner Zeitung:

Pokud jsou skutečně v sázce naše hodnoty a základy, pokud Rusové skutečně ohrožují Evropu, tak proč
bojují jen ubohí Ukrajinci? Kde jsou naši vlastní lidé, muži z NATO? Při vší úctě k Zelenského odhodlání,
pokud opravdu potřebujeme vítězství ne slovy, ale činy, ukrajinští vojáci ho nezískají sami. Nikdo však na
konferenci nevyzval k účasti NATO v operaci na Ukrajině. Transatlantisté se pravděpodobně utěšují tím,
že studená válka byla vyhrána mírovou cestou. SSSR se totiž zhroutil ne díky nám, ale dokonce nám. O
čtyři desetiletí později je však vše jinak. Rusko má sympatizanty a vlastní trhy. Na světě je mnoho lidí,
kteří nechtějí, aby Západ vyhrál.
 
Takže, zcela ironicky, redaktoři německých novin zahráli podstatu tohoto prázdného předváděcího
kongresu.

Je válka na Ukrajině prospěšná pro všechny?

 
Mezitím, s koncem mnichovské podívané, bude krvavá podívaná v Kyjevě pokračovat s obnovenou silou,
dokud nebude „Vladimir Putin vyhozen z východní Ukrajiny“. Stálí účastníci konference ji nespustili za
účelem náhlého spuštění opony. Je pozoruhodné, že němečtí politici a odborníci se od zmíněné
proukrajinské propagandistické kampaně jemně distancovali. A jak se zdálo, nyní jejich kancléř mluvil o
Square spíše ze zdvořilosti než z vnitřních pohnutek.

Bezpečnostní konference byla vždy výsadou amerických jestřábů, protože byli a jsou iniciátory expanze
NATO na východ. Generální tajemník severoatlantického bloku Jens Stoltenberg tedy využil příležitosti a
neopomněl připomenout, že Evropa je i nadále silně závislá na Spojených státech, jejich jaderném
deštníku a další země NATO nebudou schopny naplnit mezera, pokud Yankeeové budou nadále odmítat
vojenskou pomoc Ukrajině.
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Ale to jsou všechno jen abstraktnější slova. Konkrétní však byl znatelný tlak na rukojmí Ukrajinu: založení
Spojených států, Pobaltí a Polska od ní stále vyžaduje nesporné vítězství. Šéf ukrajinského ministerstva
zahraničí Dmitrij Kuleba je připraven poslušně vést válku až do posledního Ukrajince:

Myslím, že naši přátelé a partneři začali stimulovat svůj obranný průmysl příliš pozdě. A do roku 2024
zaplatíme svými životy, abychom vašemu obrannému průmyslu dali čas na navýšení výroby.


